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Rady Gminy Kwidzyn 

z dnia 27 marca 2018r 

SPRAWOZDANIE 

z działalności Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

za rok 2017 

Skład komisji oświaty, kultury i sportu: 

1) Lidia Banaś  — przewodnicząca komisji, 

2) Bogdan Muchowski — zastępca przewodniczącej, 

3) Dariusz Wierzba — członek, 

4) Piotr Spaczyński — członek, 

5) Katarzyna Rublewska — członek, 

6) Franciszek Sokołowski — członek, 

7) Karol Rupar — członek. 

Działalność  komisji w 2017 roku oparta była przede wszystkim na 

zatwierdzonym przez Radę  Gminy planie pracy komisji. 

W okresie sprawozdawczym komisja odbyła 20 posiedzeń  (w tym 16— wspólne 

posiedzenia komisji stałych Rady Gminy, 4 — komisja oświaty we własnym 

zakresie). 

W zakresie budżetu Gminy: Komisja wyraziła swoje stanowisko do 

przedstawionego przez wójta sprawozdania finansowego i sprawozdania 

z wykonania budżetu Gminy Kwidzyn za rok 2016 w zakresie realizacji zadań  

i wydatków budżetowych na oświatę, kulturę  i sport oraz do projektu uchwały 

w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu wójtowi za rok 

2016. 

Na etapie projektowania budżetu na rok 2018 komisja składała swoje wnioski 

i opiniowała proponowane wysokości nakładów finansowych na oświatę, kulturę  

oraz na działalność  sportową. 



Proponowane przez Panią  Wójt zmiany w budżecie na rok 2017, w ciągu 

minionego roku były przez komisję, zgodnie z jej kompetencją, zaopiniowane 

pozytywnie. 

W zakresie oświaty: Komisja zapoznała się  z informacją  na temat organizacji 

zajęć  rekreacyjnych i sportowych w szkołach, przy udziale i znacznym 

zaangażowaniu dyrektorów szkół, jak również  Gminnego Ośrodka Kultury. 

We wrześniu 2017 zapoznano się  z informacją  Pani Wójt na temat dowozu 

dzieci do szkół, jak również  z informacją  o stanie realizacji zadań  oświatowych 

w gminie w roku szkolnym 2016/2017. Na podstawie złożonych informacji przez 

dyrektorów gminnych placówek oświatowych dokonano oceny działalności tych 

placówek pod względem uzyskiwanych wyników nauczania, realizowanych 

programów edukacyjnych i profilaktycznych, udziału uczniów w konkursach 

i zawodach sportowych oraz podejmowanych działań  na rzecz społeczności 

lokalnej, jak również  pod względem pozyskiwanych środków budżetowych. 

Na tej podstawie dokonano oceny pracy dyrektorów, która posłużyła do 

wyrażenia opinii w sprawie przyznania przez wójta proponowanej wysokości 

dorocznych nagród z okazji Dnia Edukacji Narodowej. 

Komisja wysłuchała również  informacji dyrektora Ośrodka Edukacji Ekologicznej 

Zielona Szkoła w Brachlewie z działalności tej placówki w roku szkolnym 

2016/2017. 

Zaopiniowano propozycję  Wójta o przyznanie dodatków motywacyjnych na okres 

od 1 marca 2017 r. do 31 sierpnia 2017 r. i od 1 września 2017 r. do 28 lutego 

2018 r. dla dyrektorów placówek oświatowych, przyjmując za podstawę  

przedłożone przez wójta uzasadnienie, w którym przedstawiono osiągnięcia 

edukacyjne uczniów i działalność  menadżerską  dyrektorów. 

Wybrani członkowie komisji pełnili rolę  obserwatorów przebiegu egzaminu 

gimnazjalnego w gimnazjach. 

Komisja poinformowana została o wynikach nauczania w gimnazjach i w szkołach 

podstawowych. Na bieżąco radni byli również  informowani o etapach realizacji 

unijnego projektu edukacyjnego „Kompetentni—gotowi na lepszą  przyszłość", 

który jest realizowany we wszystkich szkołach gminnych od lutego 2017 roku. 



Komisja interesowała się  również  pracami Młodzieżowej Rady Gminy, która coraz 

bardziej staje się  widoczna w sferze życia społecznego Gminy Kwidzyn. 

Ponadto Komisja podziękowała Pani Wójt za dalsze prace modernizacyjne 

w budynkach kulturalno — oświatowych na terenie naszej Gminy. 

W zakresie kultury i sportu: Komisja wysłuchała i przyjęła bez większych uwag 

informację  dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury na temat organizacji zajęć  i imprez 

rekreacyjno — sportowych oraz innych uroczystości gminnych odbywających się  w 

szkołach, w świetlicach wiejskich oraz o funkcjonowaniu Gminnego Ośrodka Kultury 

i Biblioteki Publicznej Gminy Kwidzyn. 

Ponadto Komisja interesowała się  realizacją  zajęć  sportowo — rekreacyjnych 

w ramach programu „Sport Po 16'; szczególnie jeśli chodzi o wypełnianie przez 

prowadzących i uczestników regulaminu udziału w tym programie, jak również  

sprawiedliwego przydziału zajęć  w kilku miejscowościach Gminy. 

Członkowie Komisji brali aktywny udział  w imprezach, uroczystościach, projektach 

organizowanych na terenie Gminy Kwidzyn i nie tylko. Były to m.in. 97. Rocznica 

Plebiscytu na Powiślu, Warmii i Mazurach, liczne „Inicjatywy Lokalne", „Marzec 

w szpilkach"; „Narodowe Czytanie", Plener Rzeźbiarski"; Dożynki Powiatowe, 

„Zdrowo sportowo"; turnieje piłki nożnej, Święto 11 listopada, bieg „Trakor Team". 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wiele projektów uchwal, m.in. : 

1. W sprawie projektu dostosowania sieci szkól podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez 

Gminę  Kwidzyn do nowego ustroju szkolnego. 

2. W sprawie dostosowania sieci szkół  podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Gminę  

Kwidzyn do nowego ustroju szkolnego na okres od dnia 1 września 2017r. do dnia 31 sierpnia 

2019r. 

3. W sprawie określenia kryteriów wraz z liczbą  punktów i dokumentami niezbędnymi do 

potwierdzenia tych kryteriów na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkola i 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Kwidzyn 

4. W sprawie określenia kryteriów wraz z liczbą  punktów i dokumentami niezbędnymi do 

potwierdzenia tych kryteriów w postępowaniu rekrutacyjnym przy przyjęciu kandydatów, 

zamieszkałych poza obwodem szkoły, do klas pierwszych szkół  podstawowych, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Kwidzyn. 



5. Zmieniająca uchwałę  w sprawie dostosowania sieci szkól podstawowych i gimnazjalnych 

prowadzonych przez Gminę  Kwidzyn do nowego ustroju szkolnego na okres od dnia 1 września 

2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. 

6. W sprawie Statutu Młodzieżowej Rady Gminy Kwidzyn. 

7. W sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Gimnazjum w Nowym Dworze 

w ośmioletnia Szkołę  Podstawową  w Nowym Dworze. 

8. W sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej Gimnazjum w Liczu w ośmioletnia 

Szkołę  Podstawową  w Liczu. 

9. W sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. 

Marii Kotlarz w Tychnowach w ośmioletnia Szkołę  Podstawową  im. Marii Kotlarz w Tychnowach 

10. W sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. 

gen. Augusta Emila Fieldorfa  Ps  "NIL"w Rakowcu na ośmioletnia Szkolę  Podstawową  im. gen. 

Augusta Emila Fieldorfa  Ps  "NIL"w Rakowcu. 

11. W sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

w Korzeniewie w ośmioletnia Szkolę  Podstawową  w Korzeniewie. 

12. W sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

w Janowie w ośmioletnia Szkolę  Podstawową  w Janowie. 

Ponadto Komisja wydawała opinie i przedstawiała swoje stanowisko w innych 

sprawach, o które zwracała się  Pani Wójt, jak również  do wielu innych projektów 

uchwał, przedkładanych na wspólnych posiedzeniach komisji, które merytorycznie nie 

obejmowały zakresu działania komisji. 

PRZEWODNICZĄCA KOMISJI 

Lidia Banaś  

Kwidzyn, 19 marca 2018 r. 
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